

HONG KONG PUBLIC OPINION PROGRAM HONG KONG PUBLIC OPINION RESEARCH INSTITUTE 香港民意研究所 之 香港民意研究計劃

Tel 電話: (852) 3844 3111 Fax 傳真: (852) 3705 3361

Website 網址: https://www.pori.hk

Address 地址: 3rd Floor, SPA Centre, 53-55 Lockhart

Road, Wanchai, Hong Kong

香港灣仔駱克道 53-55 號恆澤商業大廈 3 樓

## 採訪邀請 (提示)

## 香港民意研究所及「選舉觀察計劃」明天發放 「民主派 35+初選公民投票」觀察報告

香港民意研究所委託「選舉觀察計劃」於 2020 年 7 月 11 和 12 日就「民主派 35+公民投票」進行一次全面的選舉觀察活動,對公民投票的過程進行分析。是次投票活動有超過六十萬香港市民參與。

研究所及「選舉觀察計劃」將於明天 7 月 23 日 (星期四)下午舉行發布會,解說 今次觀察工作的原則、方法和具體操作,同時發放觀察報告,分析初選觀察數據, 提出建議,供日後的公民投票參考。

另外,近日有意見認為政府應考慮押後 9 月 6 日的立法會選舉至 10 月或之後,「選舉觀察計劃」希望循現行制度作出分析,初步回應有關意見。歡迎傳媒派員採訪發布會,詳情如下:

日期: 2020年7月23日(星期四)

時間: 下午2時30分

地點: 香港仔黃竹坑業興街 11 號南滙廣場 B 座 507 室

講者: 浸會大學政治及國際關係學系比較管治及

政策研究中心總監、「選舉觀察計劃」成員 陳家洛香港民意研究所主席及行政總裁 鍾庭耀香港民意研究所副行政總裁 鍾劍華

香港民研會透過 Facebook Live 進行視像直播,並透過 Facebook Messenger 接受記者提問。如有查詢,請致電 6641 2363 或電郵至 enquiry@pori.hk 聯絡黃先生。



HONG KONG PUBLIC OPINION PROGRAM HONG KONG PUBLIC OPINION RESEARCH INSTITUTE 香港民意研究所 之 香港民意研究計劃

Tel 電話: (852) 3844 3111 Fax 傳真: (852) 3705 3361

Website 網址: https://www.pori.hk

Address 地址: 3rd Floor, SPA Centre, 53-55 Lockhart

Road, Wanchai, Hong Kong

香港灣仔駱克道 53-55 號恆澤商業大廈 3 樓

## **Press Invitation (reminder)**

## HKPORI and EOP will release the Observation Report for the "Democrats 35+ Civil Voting" tomorrow

A comprehensive election observation activity on the "Democrats 35+ Civil Voting" was conducted on July 11 and 12, 2020 by the Election Observation Project (EOP) for the Hong Kong Public Opinion Research Institute (HKPORI). Over 600,000 Hong Kong people have participated in this voting.

HKPORI and EOP will hold a press conference tomorrow, on July 23 (Thursday) afternoon to explain the principles, methods and specific operations of this observation activity, as well as to release the observation report and put forward a number of recommendations for similar endeavors in the future.

EOP would also share an initial institutional analysis on the calls for the postponement of the Legislative Council Election from September 6 to October or even later. The media is invited to send representatives to attend the press conference, details are as follows:

Date: July 23, 2020 (Thursday)

Time: 2:30pm

Venue: Room 507, Tower B, Southmark, 11 Yip Hing Street, Wong Chuk Hang

Speakers: Kenneth Chan Election Observation Project, Comparative

Governance & Policy Research Centre, Department of Government & International Studies, Hong Kong Baptist University

Robert Chung President and CEO, HKPORI

Kim-Wah Chung Deputy CEO, HKPORI

HKPOP will conduct live broadcast through Facebook Live and take questions from the press through Facebook Messenger. For enquiries, please contact Mr Wong at 6641 2363 or by email <a href="mailto:enquiry@pori.hk">enquiry@pori.hk</a>.